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 § 1 
Val av justerare och tid för justering 
 
Beslut 
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Hassan Jama (V) att tillsammans 
med ordföranden Karin Ernlund (C) justera dagens protokoll. 

 
Justering sker måndagen den 3 maj 2021. 

 
 
§ 2 
Anmälan av delegationsbeslut fattade inom idrottsförvaltningen 

A. Delegationsbeslut 210305 
B. Delegationsbeslut 210319 
C. Delegationsbeslut 210406 
D. Delegationsbeslut 210415 

 
Beslut  
Anmälningarna läggs till handlingarna. 

 
 
§ 3 
Anmälningsärenden 

A. Protokoll från idrottsnämndens funktionshindersråd 
B. Idrottsförvaltningens hantering av inkomna medborgarförslag 
C. Medborgarförslag om att bygga en idrottshall anpassat för 

basket på Kungsholmen 
D. Kontorsyttrande av remissen Betänkande Havet och 

människan 
E. Mälarhöjdens IP, personal och omklädningsbyggnad, 

lägesrapport 
F. Detaljplan för del av fastigheten Enskede gård 1:1 vid 

Steningeparken 

 
Beslut  
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
Särskilt uttalande § 3C 
Vi i majoriteten vill ge idrottsförvaltningen möjligheten att återkomma 
med ett tydligt svar på medborgarförslaget som skickats från 
stadsdelsnämnden till idrottsnämnden. Vi finner att det är av stor vikt 
att medborgarna får tydliga svar på sina respektive frågor. Vi vill därför 
att det överlämnas till förvaltningen för beredning och svar. 

 
 
§ 4 
Månadsrapport per mars 2021 
Dnr 1.2.2/2021/931 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 15 april 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
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Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
Pandemins effekter har gett mycket stort genomslag för 
idrottsnämndens ekonomi föregående år och har fortsatt en stark 
negativ påverkan. Hur mycket nämndens intäkter kommer att påverkas 
framgent är avhängigt smittspridningen i samhället och när 
verksamheterna kan börja öppna upp igen.  
 
Den ekonomiska prognosen för 2021 visar på ett underskott om 140,5 
miljoner kronor. Samtidigt gör staden stora överskott och lägger 
pengarna på hög. Det är oerhört viktigt att det prognosticerade 
underskottet inte används som en förevändning av den grönblå 
majoriteten för att göra besparingar och nedskärningar på 
idrottsområdet.  
 
Vidare är det också angeläget att förvaltningen vidhåller en så god 
kapacitet som möjligt för att säkerställa att man öppnar upp 
verksamheterna på ett tillfredställande sätt när smittspridningen väl 
tillåter. Att behålla personal trots en minskad efterfrågan till följd av 
begräsningar är viktigt för att behålla kvalitet och kontinuitet i 
verksamheterna.   
 
 
§ 5 
Underlag för budget 2022 med inriktning 2023 och 2024 för 
idrottsnämnden 
Dnr 1.2/2021/681 

 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Förvaltningens förslag till underlag för budget 2022 med 
inriktning 2023 och 2024 för idrottsnämnden godkänns och 
överlämnas till kommunstyrelsen. 

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 16 april 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Alla barn oavsett bakgrund, förutsättningar eller funktionsnedsättning 
ska ha möjlighet att idrotta i Stockholm. Idrotten spelar en viktig roll för 
att förbättra ungas hälsa och psykiska välbefinnande. Fysisk aktivitet 
motverkar de flesta av våra stora folksjukdomar och bidrar till bättre 
prestationer i skolan och unga som är med i en idrottsförening får 
vänner och positiva kontakter med vuxna utanför den egna familjen. 
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Tyvärr har hälsa i allt större utsträckning blivit en klassfråga i 
Stockholm. Idag ser vi stora skillnader i fysisk aktivitet och 
simkunnighet i olika delar av staden, mellan pojkar och flickor, och hos 
personer med funktionsnedsättning. De med störst socioekonomiska 
utmaningar har också sämst hälsa och motionerar minst.  
 
Idrotten ska vara en sammanhållande och jämlik kraft i samhället, som 
ger människor möjlighet till fysisk aktivitet och föreningsdeltagande, 
oavsett bakgrund och ekonomiska förutsättningar. En jämlik 
idrottspolitik är en viktig del i att hålla samman Stockholm. 
 
För att åstadkomma en jämlik frilufts- och idrottsliv krävs fler insatser 
för att utjämna de skillnader vi ser idag. Detta innebär bland annat 
större satsningar på simskolan med fokus på att utjämna skillnader 
mellan stadsdelarna samt att föreningsstödet säkras på en hög nivå 
och på så sätt blir ett effektivt verktyg för att engagera de prioriterade 
grupperna. Det krävs också en ekonomisk politik som prioriterar 
idrotten och skjuter till tillräckligt med resurser för att bygga ikapp den 
anläggningsbrist som finns och att nödvändiga renoveringar ska kunna 
genomföras.  
 
Idrottsförvaltningen driver idag en bred och mångfacetterad 
verksamhet som uppskattas av Stockholmarna. Det är viktigt att 
idrottsförvaltningens verksamhet i första hand sker i egen regi, och i de 
fall entreprenad väljs ska det ställas krav på ILO:s åtta 
kärnkonventioner följs och att företagen har kollektivavtalsliknande 
villkor med en god bemanning.  
 
Underlaget för budget 2022 med inriktning för 2023 och 2024 innehåller 
goda ambitioner. Men det saknas resurser för att genomföra dessa på 
ett fullgott sätt. Den grönblå majoriteten har under den här 
mandatperioden reducerat investeringsvolymen för idrotten vilket har 
inneburit att nödvändiga investeringar i planer, hallar och andra 
anläggningar hamnat efter. Det ökar risken för uppskjutna projekt och 
att den tekniska statusen på flera anläggningar blir så pass dålig att 
myndighetskrav inte kan uppfyllas med akuta stängningar som följd – 
detta skulle allvarligt drabba Stockholms idrottsliv.  
 
Vidare behövs det en rejäl ambitionshöjning för stadens simskola för att 
fler barn i staden ska lära sig simma. Föreningsstödet behöver också 
höjas för att säkerställa att förenings- och idrottslivet i staden klarar sig 
genom pandemin och har förutsättningar att bedriva ett uppsökande 
arbete riktat mot alla de barn och unga som slutat idrotta under 
föregående år. 
 
Idrottsförvaltningen behöver också säkerställa att personalen har en 
god arbetsmiljö, särskilt med tanke på de påfrestningar som pandemins 
effekter medfört. Det innebär att man vidhåller personal även om 
efterfrågan har minskat på grund av pandemin för att behålla 
kontinuitet och kompetens inom verksamheterna. Förvaltningen bör 
också ta fram en strategi för ett långsiktigt, tryggt och hälsosamt 
arbetsliv för driftspersonalen. 
 

 
§ 6 
Evenemangsstöd till Swim Open  
Dnr 3.4/2021/1322 

 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden beviljar ett stöd om 390 tkr till Svenska Simförbundet 
avseende evenemangen Swim Open Mini och Swim Open 2021. 
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Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 31 mars 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 

 
§ 7 
Svar på medborgarförslag – Krattor vid Söderbysjön 
Dnr 4.1/2021/1091 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner tjänsteutlåtandet som svar på  
medborgarförslaget. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 18 mars 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 8 
Svar på medborgarförslag – Specialöppettider för pensionärer på 
Forsgrénska 
Dnr 3.1/2021/1262 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner tjänsteutlåtandet som svar på  
medborgarförslaget. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 6 april 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
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§ 9 
Svar på medborgarförslag - Inrättande av en Fritidsbank på 
Östermalm       
Dnr 01.06/2021/1118 
 
Beslut 
Idrottsnämnden godkänner tjänsteutlåtandet som svar på  
medborgarförslaget. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 1 april 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

 
 
§ 10 
Upprustning och ombyggnad av Vällingby sim- och idrottshall, 
reviderat utredningsbeslut 
Dnr 5.1/2021/1238 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
2. Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att av 

fastighetsnämnden beställa framtagning av handlingar för 
projekt Upprustning och ombyggnad av Vällingby sim- och 
idrottshall som underlag inför ett kommande inriktningsbeslut 
till en bedömd reviderad utredningsutgift upp till 25 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 30 mars 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

 
 
§ 11 
Anläggning av konstgräsplan på Kvickentorps BP, 
genomförandebeslut 
Dnr 08.01.08/20202487 

 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner hyreskostnaden, vilken redovisas i bilaga 1, 
som en följd av genomförande av projekt Anläggning av konstgräsplan 
på Kvickentorps BP. 
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Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 22 februari 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

 
 
§ 12 
Motion om tillgänglighet och trafiksäkerhet kring Järvafältet – svar 
på remiss från kommunstyrelsen  
Dnr 01.06/2020/3205 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförförvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele 
Fava (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund (KD): 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på remissen och 
överlämnar det till kommunstyrelsen.  
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 1 april 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele 
Fava (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund 
(KD) föreslår (se beslutet).  

2) Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) föreslår att 
idrottsnämnden tillstyrker motionen om tillgänglighet och 
trafiksäkerhet kring Järvafältet och att därutöver anföra 
följande: 
 
Det gläder oss att förvaltningen delar vår bild av behoven av 
ökad tillgänglighet och trafiksäkerhet kring Järvafältet. 
 
Under pandemin ser vi nu att människor använder det 
offentliga rummet och framförallt naturen mer än någonsin. 
Våra bad, naturreservat och parker har fler besökare än vanligt 
och så lär det förbli. Vi ser också att fler cyklar och går på 
grund av de restriktioner som följt av pandemin. Dessa positiva 
konsekvenser av pandemin måste vi fortsätta att uppmuntra 
men då behöver staden göra investeringar för att säkerställa 
att alla ytor och funktioner får det underhåll som följer med nya 
besöksvanor. En negativ konsekvens av pandemin är att 
restriktionerna för gruppträning och föreningsliv är begränsat 
under en längre tid, folkhälsan riskerar således att försämras. 
Vi måste säkerställa att alla barn och vuxna, oavsett 
funktionsförmåga, har möjlighet att vara aktiv och ta del av 
staden.  
 
Vi instämmer i förvaltningens analys av att tryggheten och 
säkerheten för barn skulle förstärkas av vårt förslag. I en tid då 
resandet minskar och fler stannar hemma under semestrarna 
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är det särskilt viktigt att vi skapar säkra trafikmiljöer kring 
exempelvis bad 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som stöds av 
ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), 
Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund (KD). 
 
Reservation 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) reserverar sig mot förslaget 
med hänvisning till sitt förslag. 

 
 
§ 13 
Svar på skrivelse från V och S om tillgänglighetsanpassning vid 
uthyrning av skolans idrottslokaler 
Dnr 3.1/2021/1475 

 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på  
skrivelsen. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 1 april 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

 
 
§ 14 
Extra stöd för sommaraktiviteter 
Dnr 3.4/2021/1452 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner att förvaltningen använder anslaget 
statsbidrag för sommaraktiviteter om nämnden får ta del av det 
som Stockholms stad tilldelas enligt vad som anges i detta 
ärende. 

2. Idrottsnämnden godkänner att förvaltningen omdisponerar 
medel inom förvaltningens budget 2021 enligt vad som anges i 
detta ärende. 

3. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att handlägga och 
fördela omdisponerade medel i enlighet med vad som beskrivs 
i detta tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 23 april 2021. 
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Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 15 
Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar att restriktionerna med 
anledning av Covid-19 kvarstår fram till den 17 maj utifrån de nationella 
riktlinjerna samt Smittskydd Stockholms restriktioner.  
 
Förvaltningen planerar för att succesivt kunna öppna upp anläggningar. 
De uppvärmda utomhusbassängerna planeras att öppna i mitten av 
maj, där in- och utpasseringar ska kunna ske på ett säkert sätt. 
 
Idrottsförvaltningen har tillsammans med Svenska 
Livräddningssällskapet tagit fram en informationskampanj, som runt om 
i staden ska uppmana till försiktighet kring vatten med att simma och 
bada säkert. 
 
 
§ 16 
Övrigt 
 
Skrivelse för beredning 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), 
Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund (KD) lämnar följande 
skrivelse till idrottsnämnden - Pandemins konsekvenser för barn- och 
ungdomsidrott. 
 
Den pågående pandemin har minst sagt förändrat vardagen för alla. 
Barn, ungdomar, vuxna och äldre har alla behövt anpassa sina liv på 
olika sätt för att minska spridningen av Covid-19. Restriktioner som 
påverkar barn och ungas idrottande, rörelse och motion riskerar att få 
allvarliga och långsiktiga konsekvenser för hälsa och välmående, både 
fysiskt och psykiskt.   
 
Enligt BRIS årsrapport för 2020 framgår det tydligt att det skett en stor 
ökning av samtal från barn med ångest, familjekonflikter, nedstämdhet 
samt fysiskt och psykiskt våld. Det har framförallt blivit värre för de barn 
och ungdomar som sedan tidigare levde under svåra förhållanden, men 
där pandemin blivit en utlösande faktor till ökad psykisk ohälsa. 
 
Efter mer än ett år vittnar flera idrottsföreningar om oron om att flera 
barn och ungdomar vars träningstillfällen ställts in och vars cuper aldrig 
blev av riskerar att lämna idrotten. Framförallt berör det äldre 
ungdomar vars träningstillfällen har varit påverkade under en längre tid. 
 
Vi i den grönblå majoriteten kan inte nog betona hur viktigt det är att 
barn och ungdomar ges tillfälle att fortsätta med sin idrottsverksamhet. 
Att kunna vara fysiskt aktiva tillsammans med vänner är av stor 
betydelse för hälsa och välbefinnande. Vi behöver därför på flera nivåer 
arbeta tillsammans med föreningslivet och förbunden för att säkerställa 
att pandemin inte resulterar i att många barn och ungdomar lämnar 
idrotten för gott. 
 
Vi vill därför att idrottsförvaltningen ser över vilka konsekvenser 
pandemin medfört för barn- och ungdomars idrottsliv samt återkommer 
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med förslag på hur vi från stadens sida kan arbeta med att få fler barn 
och ungdomar aktiva igen. 
 
Vi vill därför ge idrottsförvaltningen följande uppdrag: 
 

- Att idrottsförvaltningen redovisar de konsekvenser som 
pandemin och restriktionerna inneburit för barn och ungas 
möjligheter att idrotta och röra på sig. 
 

- Att idrottsförvaltningen tar fram förslag på hur staden kan 
arbeta, tillsammans med föreningslivet, för att fler barn och 
unga ska delta i idrottsverksamhet. 

 
- Att idrottsförvaltningen återrapporterar ovanstående uppdrag 

till nämnden tidig höst 2021. 
 

 
Skrivelse för beredning 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) lämnar följande skrivelse till 
idrottsnämnden - Skrivelse om hyresstöd till föreningar inhyrda hos 
privata hyresvärdar. 
 
Coronapandemin har drabbat idrotten i Stockholm hårt, 
Riksidrottsförbundet har tillsammans med Sweco tagit fram en rapport 
för att se hur stockholmsidrotten drabbats. Länk till rapporten här: 
https://www.rfsisu.se/globalassets/riksidrottsforbundet-rf-sisu-
stockholm/dokument/hur-har-idrottsforeningarna-paverkats-av-
coronakrisen.pdf 
 
En tredjedel av alla Stockholms föreningar har uppgivit att de tappat 
medlemmar under året och många föreningar har fått ekonomiska 
svårigheter p.g.a. den begränsade möjligheten till att genomföra 
träningar och matcher samtidigt som de fasta kostnaderna för lokaler 
har legat kvar. Att föreningarna förlorar medlemmar får långtgående 
konsekvenser för alla de barn och ungdomar som väljer bort idrotten.  
 
I Stockholm har idrottsförvaltningen gjort insatser för att minska de 
fasta kostnaderna för föreningar som hyr lokaler av staden. Samtidigt 
finns det en del av Stockholms idrottsliv som inte tränar och tävlar i 
stadens lokaler, den stora majoriteten av idrottsklubbar som sysslar 
med kampsport, fäktning, dans, rodd eller kanot hyr in sig hos privata 
aktörer eller bostadsrättsföreningar. De får idag inte ta del av den 
tillfälliga nolltaxan som majoriteten har lanserat. Många av de privata 
fastighetsvärdar som inhyr de omnämnda föreningarna har inte heller 
valt att ta det Coronastöd som funnits från staten för att möjliggöra en 
hyresreducering, därför ser vi ett behov av ett riktat tillfälligt hyresstöd 
till dessa föreningar.  
 
Vi i Vänsterpartiet vill avsätta 5 miljoner i tillfälligt hyresstöd till de 
idrottsföreningar som idag inte inkluderas i förslaget från 9 mars 2021 
om nolltaxa. Vårt förslag är att stödet skall fungera på liknande sätt 
som nolltaxan men riktas mot idrottsföreningar med barn- och 
ungdomsidrott som idag är inhyrda hos andra värdar än 
idrottsförvaltningen/fastighetskontoret. Stödet ska gälla samma period 
som nolltaxan. Föreningarna ska få ansöka om detta hyresstöd som 
beviljas efter särskild prövning. Utan riktat stöd till dessa föreningar så 
hotas de att slås ut under pandemin, något som skulle få ödesdigra 
konsekvenser för Stockholm som stad samt dess ungdomar och barn. 
 
Vi vill uppdra åt idrottsnämnden att: 
 

- Hemställa hos kommunstyrelsen att 5 miljoner kronor avsätts 
från den centrala medelsreserven som idrottsförvaltningen kan 

https://www.rfsisu.se/globalassets/riksidrottsforbundet-rf-sisu-stockholm/dokument/hur-har-idrottsforeningarna-paverkats-av-coronakrisen.pdf
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Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

fördela efter särskild prövning till de föreningar med barn- 
ungdomsidrott som idag har andra hyresvärdar än 
idrottsnämnden i ett tillfälligt hyresstöd. 

- Ge idrottsförvaltningen i uppdrag att ta fram en rutin för 
hanteringen av denna nya uppgift. 

 
 
Skrivelse för beredning 
Alexander Ojanne m.fl. (S) lämnar följande skrivelse till idrottsnämnden 
- Öppna upp för fler idrottshallar i Kristineberg. 
 
Hallbristen i Stockholms stad är stor och som allra störst i innerstaden. 
Det medför ett behov av långsiktig planering vid de tillfällen som staden 
får möjlighet att bebygga mark centralt i staden med 
idrottsanläggningar. Idag är det många barn och unga som köar för att 
nyttja de få tillgängliga halltider som finns.  
 
2015 initierade den rödgrönrosa majoriteten ett projekt för att bygga 
nya idrottshallar i Kristineberg på Kungsholmen. Av olika skäl har 
projektet försenats och det senaste budet är att hallarna kan stå färdiga 
tidigast 2025. Samtidigt har det gjorts möjligt att bygga tre hallar istället 
för de planerade två enligt detaljplanen. Det innebär att staden nu har 
en möjlighet att utöka hallkapaciteten i området. 
 
Med tanke på hur sällan ny mark blir tillgänglig på Kungsholmen vore 
det dumdristigt att inte i ett så tidigt skede som möjligt utreda både 
kostnad och förutsättningar för att bygga tre hallar istället för två. Även 
om alla tre hallar inte byggs på en och samma gång är det viktigt att 
dörren hålls öppen för att bygga en tredje i framtiden.  
 
Socialdemokraterna önskar därför att: 
 

- Idrottsförvaltningen tillsammans med fastighetskontoret utreder 
kostnaden för att bygga tre hallar istället för två i Kristineberg.  

 
- Idrottsförvaltningen tillsammans med fastighetskontoret 

säkerställer att det är möjligt för staden att bygga en tredje hall 
i framtiden i det fall att två hallar byggs enligt nuvarande 
projekt. 

 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelserna till förvaltningen för 
beredning. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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